
Skolebestyrelsesmøde

d. 17. juni 2021 kl. 17.00-19-00

Tid: Beskrivelse:

I: Information

D: Drøftelse

B: Beslutning

H: Høring

Deltagere:

Karina Olling, Anna Marie Mols, Lotte Toftebjerg, Mie Hvelplund Ask, Anja
Lolk Morsin,Rasmus Foged, Olga Lozova, Hanne Lützen-Laursen

Kaspar Væver, Lotte Quist, Jakob Preuthun, Astrid Jeppesen

Tobias Olling (Afbud har haft sidste møde) Anders Juul

Fraværende:
Hanne afbud
Anja Afbud
Mie Afbud
Olga Afbud
Karina afbud
Lotte afbud
Anna kommer senere

Online. https://meet.google.com/wzj-uhsz-zdb?hs=122&authuser=1

1. Godkendelse af
referat fra sidste
møde

Godkendt

2. Orientering fra:
a. Formande

n
b. Ledelsen
c. Elevrådet

a. Emner fra formanden
i. Bestyrelsen

Lotte holder pause i bestyrelsen.
ii. Elevtrivsel. tal osv

https://meet.google.com/wzj-uhsz-zdb?hs=122&authuser=1


d. Andre Trivselsundersøgelse, fristen er forlænget, vi kender
ikke tidsrammen.
Ift. APV, den bliver lavet hvert 3 år, vi har valgt at
dele op så vi  laver en psykisk og en fysisk hvert
andet år.
Derudover en kommunal trivselsrapport hvert andet
år.

b. Emner fra ledelsen
i. Afslutning af året

Ingrid, pensioneret Viceskoleleder, har hjulpet os
med skemaerne i år, de er færdige.
Opgave oversigterne gøres færdig, vi når det.

ii. Nyansættelser. En opdatering
Vi har fået ansat en fysik/matematik lærer til
udskolingen, Theresa og en matematiklærer til
mellemtrin/indskoling, Casper.
Viceskoleleder stillingen bliver genopslået, vi håber
den kan besættes til 1 okt, men realistisk bliver det
nok 1 nov.

iii. Orientering omkring “mere frihed til folkeskolerne”
politisk beslutning på nationalt plan.
SE link

● Skoledagens længde
● Må ikke ramme kerneopgaven
● Ingen timereduktion, så det rammer SFO.

Elevplaner, er pt parkeret, dvs. at princip for disse
sættes i bero.
Kvalitetsrapport kan fjernes helt. Det vil være en
kommunal beslutning
Undervisningens organisering skal igennem MED
og  derefter i skolebestyrelsen.

Emner fra Elevrådet.
-

c. Andre med orientering.
Anna har været i kontakt med de frivillige i klubben i Uldum
Anna og AS mødes i næste uge(25) og snakker evt. opstart.

3. Principper ● Principper
Elevplaner?
Elevplaner, er pt parkeret, dvs. at princip for disse
sættes i bero. Kvalitetsrapport kan fjernes helt. Det
vil være en kommunal beslutning.

● Undervisningens organisering
Undervisningens organisering skal igennem MED
og  derefter i skolebestyrelsen.



4. Årshjul ● Anders skulle have lavet årshjul… Status?
Årshjul skal revideres, JP har markeret med rødt,
datoer der skal ændres.Anders og JP kigger på
årshjul ift. skoleårets prioriteringer.

5. Næste møde - punkter

6.

7. Evt. Status på legeplads.
Udmeldinger om gravearbejde, er lidt sent ude i forhold til
legeplads, men vi ved allerede nu at i uge 38, skal der graves til
skaterbane.
Der er nu økonomi til at alle etaper lykkes, projektet forventes
færdig foråret 2022
PR.
Hvordan “sælger” vi Lindved skole.?
det kunne være med henblik på stillingsopslag og fremtidige
elever.


